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JUNTA DE LA FACULTAT DE GEOGRAFIA I HISTÒRIA 

 

 

Data: 21 de febrer de 2024 

 Hora de la reunió: 12h30 en primera convocatòria i 13h00 en segona 

 

Assistents: relació a l'Annex 1.  Excusen la seua assistència Ferran Archilés Cardona, 
Aleix Eixea Vilanova,  Frederic Aparisi Romero i Consuelo Mares García. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta anterior ordinària de 29 de gener de 2024. 

L'acta va ser aprovada per assentiment. 

2. Informe del Degà.  

El Degà va començar el seu informe explicant que en l'últim Consell de Govern s'havia 
aprovat el nou reglament de selecció del PDI. Com la LOSU encara no està 
desenvolupada per complet, encara hi haurà parts del procés selectiu que es 
gestionaran d'acord amb el model anterior, per la qual cosa enguany serà de 
transició. En aquest sentit va informar que s'havien aprovat sense dificultat els 
barems per a la selecció de PDI del nostre Centre, i que havien sigut prèviament 
validats per aquesta Junta. En aquesta mateixa sessió s'havia aprovat el llançament 
de la nova convocatòria de complements autonòmics, l'oferta de places dels nostres 
títols i les escales, per a l'accés a places, del PTGAS. 

Acabada aquesta part de l'informe, el Prof. Josep Montesinos va avançar que aquesta 
seria l'última Junta ordinària que el presidiria com a Degà, per la qual cosa serviria 
com a tancament d'exercici. Va voler donar les gràcies a tots els col·lectius del Centre 
representats en la Junta pel seu treball, i va tindre un record per a tots aquells 
companys i companyes que havien format part de les diverses juntes que ell havia 
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presidit. Va lamentar que la pandèmia del COVID li hagueren furtat quasi dos anys de 
gestió, temps en el qual haguera pogut desenvolupar altres projectes que s'havien 
quedat pendents. En tot cas estava satisfet amb el balanç que podia fer-se de les 
seves dues legislatures, i va donar les gràcies a totes les persones que, al llarg dels 
últims sis anys, havien format part del seu equip deganal. En aquest sentit va voler 
recordar com de dur va ser arrancar el seu primer trienni amb un grup sense quasi 
continuïtat prèvia, una dificultat inicial que van superar entre tots i totes per a acabar 
molt content amb els resultats. Ell havia sigut feliç, malgrat tot el treball també s'ho 
havia passat molt bé i, en definitiva, s'anava content del càrrec. El seu agraïment es 
va estendre llavors a tots els directors i directores de departament i màster, i al 
conjunt de l'estudiantat. 

El Prof. José Luis Jiménez va intervindre per a agrair la seua gestió, subratllant que 
havia fet fàcils moltes tasques realment complexes i que, en la seua opinió, s'havia 
fet tot bé. Es va alegrar a més de que, en aquesta ocasió, hi haguera continuïtat en la 
gestió que deixava, i li va expressar els seus millors desitjos de cara a la seva jubilació. 
 
La Profª Yolanda Carrión va agrair al Degà la seua bona predisposició de caràcter, la 
seua proximitat, disponibilitat i el seu esforç per mantindre sempre a tothom 
informat. Personalment el seu tracte amb ell havia sigut el millor, i també li desitjava 
la millor de les sorts futures. 

La Profª Ana Camarasa també li va agrair el seu esforç i dedicació per buscar respostes 
als problemes que s'havien anat presentant i, últimament, el seu compromís per 
defensar la docència del Departament de Geografia en el Grau en Ciències 
Ambientals. Aquest agraïment es va fer extensiu a tot l'equip deganal. 

La Profª Teresa Orozco li va agrair tot el seu treball durant la pandèmia, i així mateix 
va estendre el seu record a totes les persones que havien format part del seu equip 
deganal. 
 
El Prof. Jorge Hermosilla es va adherir a tot el que ja s'havia dit i va fer un exordi del 
seu caràcter. Havent-ho conegut des de feia molt, Josep Montesinos sempre havia 
demostrat un gran compromís amb la Universitat de València i, a més de ser una bona 
persona, el considerava el millor Director que havia tingut la Universitat d'Estiu de 
Gandia i un gran Degà, enaltint a continuació la seua amistat personal. 

El Prof. Sergi Doménech es va sumar a les intervencions anteriors, i va recordar com 
Josep Montesinos havia sigut el primer professor que havia tingut en entrar en la 
Carrera. Va voler agrair-li que, com a Degà, haguera gestionat el Centre sempre amb 
equilibri, evitant que la corda es tibara per cap dels seus extrems, i estant sempre 
disposat solucionar fins als problemes més xicotets. 

Víctor Herrera, en representació de l’ADR, va expressar així mateix el bon ambient 
que sempre havia presidit la relació del Degà amb els representants d'estudiants, 
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sense tindre aquests últims cap motiu de queixa, per la qual cosa també li va voler 
agrair tota la gestió realitzada en el que a ells concernia. 

El Prof. Manuel Lomas va prendre llavors la paraula per a agrair, en nom de totes les 
vicedeganes i vicedegans, la labor, compromís i amistat de Josep Montesinos. No 
havent-hi altres assumptes dels quals informar, el Degà va donar per conclòs aquest 
punt. 

3.Aprovació, si escau, de la liquidació del pressupost de la Facultat de l’exercici 2023. 

En aquest punt el Degà va cedir la paraula al Vicedegà d'Economia. Aquest va explicar 
que els comptes de l'exercici anterior havien seguit un patró d'execució ordinària 
molt similar al d'anys anteriors, tenint com a principal punt a destacar la despesa 
extraordinària que s'havia pressupostat per a la renovació dels ordinadors de les 
aules de la primera planta. Aquesta despesa finalment no s'havia produït, en assumir 
el cost de la renovació el Vicerectorat d'Economia, la qual cosa havia alliberat 
inesperadament una part substancial del pressupost, que havia permés acudir a altres 
despeses (com la renovació del mobiliari de la Secretaria) i deixar un bon romanent 
(uns 15.000 euros) per a l'exercici de 2024. L'execució del pressupost també s'havia 
beneficiat del canvi en l'índex d'experimentalitat del Centre i un lleuger augment en 
els diners destinats als laboratoris docents. L'únic capítol en el qual s'havia gastat una 
mica més era el referit al finançament d'activitats culturals, encara que s'havia pogut 
cobrir sense problema donat el romanent expressat abans. La resta de partides de 
despesa s'havien mantingut en xifres similars a les d'anys anteriors (vegeu annex 2). 

El Degà va cridar llavors al vot i, sotmesa a votació, la liquidació del pressupost va ser 
aprobada per assentiment. 

4. Aprovació, si escau, de la composició de la Comissió de Coordinació Acadèmica 
del Màster en Patrimoni Cultural: Identificació, Anàlisi i Gestió.  

El Prof. Jorge Hermosilla va prendre la paraula com a director d'aquest títol per a 
explicar que aquest màster estava en una fase de canvis de cara a preparar la seua 
reacreditació, a la qual s'enfrontarà a la fi d'any. Enguany el títol compleix la seua 18a 
Edició, i creu que és un bon moment per a impulsar-lo de nou. Per això volia promoure 
que tots els Departaments tingueren representació en la seua CCA, i que així mateix 
s'integrara en ella un membre de l'equip decanal i un delegat d'estudiants per curs. 
Per a això s'avisaria a tots els departaments. 
 
Havent-se sotmés a votació, la proposta va ser aprovada per assentiment. 

5.Assumptes de tràmit. 

No n’hi ha. 
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6.Torn obert de paraula. 
 
No n’hi ha. 
 
 
Amb la qual cosa, i sense més assumptes que tractar, es clou la sessió a les 14:00, de 
la qual, com a Secretari, done fe i, amb el vist-i-plau del Degà, estenc la present acta. 

 

 

 

Vist-i-plau 

El Secretari      El Degà 

 

 

Manuel Lomas Cortés    Josep Montesinos Martínez 
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ANNEX 1 

JUNTA EXTRAORDINÀRIA DE LA FACULTAT DE GEOGRAFIA I HISTÒRIA 

21 de febrer de 2024 

LLISTA D'ASSISTENTS 

 

PROFESSORAT AMB VINCULACIÓ 

PERMANENT 

 

Camarasa Belmonte, Ana 

Chiva Beltrán, Juan 

Cruselles Gómez, José María 

Cruselles Gómez, Enrique 

Díez Castillo, Agustín 

Doménech García, Sergi 

García Carrión, Marta 

García Puchol, Oreto 

Gil Saura, Yolanda 

Hermosilla Pla, Jorge 

Iranzo García, Emilio 

Izquierdo Aranda, María Teresa  

Jiménez Salvador, José Luis 

Lomas Cortés, Manuel 

Mandingorra Llavata, Mª Luz 

Mateo Donet, Mª Amparo 
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Montesinos Martínez, Josep 

Orozco Kölher, Mª Teresa 

Requena Jiménez, Miguel 

Valero Gómez, Sergio 

 

 

PROFESSORAT SENSE VINCULACIÓ 

PERMANENT 

Capilla Aledón, Gema 

Machause López, Sonia 

PTGAS 

Gómez Manzano, Nieves 

Lacasta Calvo, Joaquín 

Montes Viana, Mercedes 

Rojo Iranzo, Lucía 

PIF 

Solbes Borja, Elena 

ESTUDIANTS 

Esteban Martínez, Víctor 

Herrera, Víctor 

Muñoz Teruel, Alejandro 

Piquero Navalón, José Javier 



Manuel Lomas Cortés
Annex 2




